
1 
 

Protokół Nr 134/2022 
z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 18 maja 2022r. 

 

  W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł Przybyłek, 

Członkowie Zarządu: Zbigniew Wernik, Lech Brzozowski, Skarbnik Powiatu – Renata Mróz, 

Marzena Pawlak - Inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich, Kierownik 

Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska – Agnieszka Szczepkowska, Kierownik Wydziału 

Komunikacji – Grzegorz Gromański, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami – Iwona Urbanowicz, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i 

Zarządzania Kryzysowego – Jolanta Tymińska,  

Posiedzenie odbyło się w trybie stacjonarnym. Obrady otworzył i rozpoczął Starosta 

- Marcin Paliński. 

 

Porządek obrad: 

 

I Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska 
1. Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy w sprawie wyrażenia zgody na wycinkę drzew 
przydrożnych. 
II Wydział Finansowy 
1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok. 
2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu krótkoterminowego  
na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu powiatu w 2022 roku. 
III Wydział Komunikacji 
1. Przekazanie pojazdu do stacji demontażu. 
IV Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 
1. Sprawy związane z gospodarowaniem nieruchomościami 
V Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich 
1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu raportu o stanie 
powiatu. 
2. Przekazanie informacji dotyczącej realizacji Aneksu do umowy Nr OZK.272.5.2021  
z dn. 9 sierpnia 2021 r. w sprawie Harmonogramu Rzeczowo-Finansowego dotyczącego realizacji 
przedmiotu umowy w roku 2022. 
VI Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego 
1. Prośba o wskazanie osoby upoważnionej do udziału w procedurze dokonywania oceny pracy 
dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego w Nidzicy - P. Jarosława Kwietnia w zakresie 
przewidzianym dla organu prowadzącego szkołę. 
2. Omówienie średnich wynagrodzeń nauczycieli. 
 

Ad. I. 1 
 

p. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy, 

który został złożony ze względu na wnioski, które wpłynęły od mieszkańców m. Kanigowo. 

Pierwszy wniosek dotyczył wycinki 3 drzew przydrożnych (lip) rosnących w ciągu drogi 

powiatowej nr 150N Kanigowo – Zaborowo (działka drogowa nr 202/1 obręb Kanigowo gm. 

Nidzica ze względu na to, że wskazane we wniosku drzewa posiadają w koronie drzewa posusz i 

rosną w bliskiej odległości od krawędzi jezdni i znacząco utrudniają bezpieczne włączenie się do 

ruchu drogowego.. Kolejny wniosek mieszkańca m. Kanigowo dotyczył wycięcia dwóch drzew 
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(lip) rosnących w ciągu drogi powiatowej nr 1550N Kozłowo-Zaborowo – Kanigowo (działka 

drogowa nr 202/1 obręb Kanigowo gm. Kozłowo). Wskazano, że drzewa posiadają w koronie 

drzewa posusz, wykazują próchnienie pnia i znacząco utrudniają bezpieczne włączenie się do 

ruchu z przyległej do drogi posesji ze względu na bliską odległość od krawędzi jezdni. 

 

Starosta dodał, że p. Kierownik póki co przedstawia wnioski na Zarządzie, natomiast 

planowana jest zmiana i osoby, które występują z wnioskami będą je referowały samodzielnie na 

Zarządzie. 

 

Brak pytań i uwag.  

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na wycinkę drzew przydrożnych liczbą głosów:  
4 - ,,za’’, 0 - ,,przeciw’’, 0 - ,,wstrzymuję się’’.  

 

Ad. II. 1 
 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie 
powiatu w Nidzicy na 2022 rok zawierający: 

 
1. wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy o zmiany w planie finansowym jednostki  

na 2022 rok zawierający zmniejszenie planu wydatków w dziale 750, rozdziale 75020 § 4210 
o kwotę 10.000,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków w tym samym dziale, rozdziale § 4260 
o kwotę 10.000,00 zł. Jednostka uzasadnia zmiany koniecznością zakupu energii-gazu 
ziemnego, którego cena znacznie wzrosła, a środki znajdujące się na § 4260 są 
niewystarczające do zapewnienia zabezpieczenia kosztów ogrzewania pomieszczeń jednostki.  

 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

 
2. decyzję Wojewody Warmińsko – Mazurskiego nr FK 101/2022 z dnia 29 kwietnia 2022 r. 

dotyczącą zwiększenia planu dotacji celowej dla powiatu w dziale 852, rozdziale 85203 § 2110  
o kwotę 22.654,00 zł z przeznaczeniem na zwiększenie kwoty na uczestników 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Nidzicy ze spectrum autyzmu lub 
niepełnosprawnością sprzężoną w ramach rządowego programu kompleksowego wsparcia 
rodzin „Za życiem”. W związku z powyższym zwiększa się plan wydatków w dziale 852, 
rozdziale 85203 § 2820 o kwotę 22.654,00 zł. 
 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

3.  wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy o zmiany w planie finansowym jednostki  
na 2022 rok zawierający zmniejszenie planu wydatków w dziale 700, rozdziale 70005 § 4590  
o kwotę 5.000,00 zł i jednocześnie zwiększenie planu wydatków o tą samą kwotę w dziale 700, 
rozdziale 70005 § 4300. Wnioskowana zmiana w zakresie wydatków wynika z konieczności 
zabezpieczenia środków niezbędnych na pokrycie kosztów związanych z nabyciem na rzecz 
Powiatu nidzickiego od Gminy Nidzica nieruchomości położonej w Nidzicy, obręb nr 1 – 
działka nr 123/2.  

 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

 
4. wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy o zmiany w planie finansowym 

jednostki na 2022 rok zawierający zmniejszenie planu wydatków w dziale 855, rozdziale 85508  
§ 3110 o kwotę 1.700,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków w tym samym dziale, rozdziale  
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§ 4300 o kwotę 1.700,00 zł. Zmiany w budżecie jednostki związane są z dotacją celową z 
budżetu państwa przeznaczoną na świadczenia - wypłatę dodatku wychowawczego dla rodzin 
zastępczych. Powiat otrzymuje na obsługę 1% kwoty dotacji realizowanego świadczenia 
wychowawczego w ramach Programu Rodzina 500+. Środki na obsługę zostaną przeznaczone 
na zakup usług pozostałych związanych z realizacją programu z zakresu świadczeń 
społecznych.  
 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 134/403/2022 w sprawie 
zmian w budżecie powiatu na 2022 rok, stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu.  
 

Ad. II.2 
 
Następnie, p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

zaciągnięcia kredytu krótkoterminowego na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego 
deficytu budżetu powiatu w 2022 roku. Poinformowała, że trwa rok budżetowy i mamy do 
zrealizowania zadania. Planowana kwota zaciągnięcia kredytu wynosi 2.600.000,00 zł.  

 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy  

w sprawie zaciągnięcia kredytu krótkoterminowego na pokrycie występującego w ciągu 
roku przejściowego deficytu budżetu powiatu w 2022 roku liczbą głosów: 4 - ,,za’’,  
0 - ,,przeciw’’, 0 - ,,wstrzymuję się’’.  

 
Ponadto, p. Skarbnik poinformowała, że corocznie zamieszczane są informację na stronie 

BIP wynikające z ustawy o finansach publicznych zawierające podstawowe dane dotyczące 
wskazania dochodów i wydatków za poprzedni rok, dochody wykonane, ile wykorzystano 
środków unijnych, ile dotacji otrzymano z innych powiatów i gmin, ile udzielono i w jakiej kwocie 
dotacji dla innej gminy/powiatu oraz informacja z Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy ze 
wskazaniem firm, które otrzymały pomoc publiczną.   

 
Ad. III. 1 
 
P. Grzegorz Gromański przedstawił sprawę dotyczącą przekazania do stacji demontażu 

pojazdu, który został usunięty z drogi i nie został odebrany. Wartość użytkowa pojazdu 
samochodowego została oszacowana przez biegłego skarbowego na kwotę 1.300,00 zł  i oznacza, 
że pojazd nie przedstawia wartości użytkowej, zatem celowym jest przekazać go do stacji 
demontażu.   

 
Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na przekazanie pojazdu do stacji demontażu 

liczbą głosów: 4 - ,,za’’, 0 - ,,przeciw’’, 0 - ,,wstrzymuję się’’.  
 
Ad. IV. 1 
 
Dalej, p. Iwona Urbanowicz przedstawiła sprawy związane z gospodarowaniem 

nieruchomościami. Poinformowała, że w imieniu p. Starosty zostało wydane pozwolenie  
w formie decyzji administracyjnej na przebudowę pomieszczeń w szpitalu, które są przeznaczone 
pod pracownię rezonansu magnetycznego. Ponadto, na wniosek p. Dyrektor jest prowadzona 
sprawa dotycząca postępowania w sprawie wycinki drzewa na posesji szpitala. Ponadto,  
p. Kierownik przedstawiła pismo p. Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących  
w Jagarzewie informujące o zwarciu umowy najmu lokalu użytkowego – stołówki szkolnej wraz  
z zapleczem kuchennym i WC. Termin wynajmu lokalu – 28.05.2022 r. Koszty wynajmu 
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pomieszczeń to kwota 861,00 zł brutto oraz koszty energii i wody według zużycia. Ponadto, p. 
Dyrektor zawarła umowę najmu lokalu użytkowego – zaplecza kuchennego ze Związkiem 
Nauczycielstwa Polskiego, Oddział w Nidzicy. Termin wynajmu lokalu to 03.06.2022 r., 
natomiast koszt wynajmu pomieszczeń to kwota 307,50 zł brutto. Następnie, poinformowano o 
postępowaniu dotyczącym inwestycji jaką jest budowa drogi publicznej w m. Piątki. Zostanie 
wybudowana droga publiczna przez gminę Nidzica. W ramach tej inwestycji będą wykonywane 
prace na naszej drodze powiatowej tj. przebudowa przepustu przez który będą odprowadzane 
wody opadowe i roztopowe. Dalej, poinformowano o postępowaniu odnośnie budowy kablowej 
sieci elektroenergetycznej w m. Janowo. Sieć będzie budowana również na naszej drodze 
powiatowej i w tej sprawie będzie wydana decyzja. Kolejna decyzja dotyczy zatwierdzenia 
projektu udzielenia pozwolenia na budowę budynku mieszkalnego w m. Nowa Wieś Wielka. Jest 
to przy naszej drodze powiatowej, dlatego tez Powiat jest stroną postępowania.   

 
Brak pytań i uwag.  
 
Ad. V. 1 
 

Starosta zaproponował, aby p. Jolanta Tymińska została upoważniona do udziału  
w procedurze dokonywania oceny pracy dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego w Nidzicy 
- P. Jarosława Kwietnia.  

 
Zarząd nie wniósł uwag i jednogłośnie wyraził zgodę na upoważnienie p. Jolanty 

Tymińskiej do dokonania oceny pracy dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego  
w Nidzicy - P. Jarosława Kwietnia, liczbą głosów: : 4 - ,,za’’, 0 - ,,przeciw’’, 0 - 
,,wstrzymuję się’’.  

 
Ad. V. 2 

 
Następnie, p. Jolanta Tymińska omówiła średnie wynagrodzenia nauczycieli. W każdej 

grupie awansu zawodowego występują przyrosty wynagrodzeń. 
Starosta dodał, że rząd zaplanował podwyżki dla nauczycieli od 1 maja br.  
 
Brak pytań i uwag. 
 
Wicestarosta poinformował Zarząd o przebiegu realizacji programu „Południowe Mazury”.  

Zostaliśmy objęci programem ministerialnym „Centrum wsparcia wyborczego” do końca 
września br. Będziemy współpracować z fundacją, która będzie prowadziła fiszkę projektową.  

p. Jolanta Tymińska poinformowała, że dalszy etap realizacji tego działania został 
podzielony na dwa etapy. Pierwsza część organizacyjna, polegająca na stworzeniu formalnego 
organu np. stowarzyszenia, który będzie w ramach partnerstwa realizował i poszukiwał 
możliwości wsparcia projektów wskazywanych przez partnerów. Druga część to współpraca  
z Fundacją, która pomoże dopracować jedną wybraną fiszkę projektową obejmującą wszystkich 
partnerów, po to by uzyskać dofinansowanie z RPO czy innych projektów unijnych.  

 
Ad. VI. 1 
 
P. Starosta poinformował, że projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu raportu o stanie powiatu został przesłany dla Zarządu celem zapoznania się  
z nim. Zgłoszone uwagi do raportu zostały uwzględnione. 

 
p. Lech Brzozowski powiedział, że raport jest co roku coraz lepiej przygotowywany. 

Dobrze, że w raporcie pokazane jest co robione jest w powiecie w danym roku. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie 

przedstawienia Radzie Powiatu raportu o stanie powiatu liczbą głosów: 4 - ,,za’’,  
0 - ,,przeciw’’, 0 - ,,wstrzymuję się’’.  

 
Ad. VI. 1 
 

Dalej, p. Starosta przypomniał, że na poprzednim Zarządzie podjęto decyzję, aby wydłużyć 
okres na dostarczenie Harmonogramu Rzeczowo-Finansowego dotyczącego realizacji 
przedmiotu umowy Nr OZK.272.5.2021 z dn. 9 sierpnia 2021 r. w roku 2022. Poinformował,  
że ww. harmonogram został dostarczony przez Wykonawcę.  

 
Ponadto, p. Starosta poinformował, że spotkał się z p. Sołtysem Zimnej Wody, który 

poprosił o to, czy Zarząd mógłby skierować pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie 
popierające wybudowanie chodnika o dł. 300 m w m. Zimna Woda. 

 
Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę, aby poprzeć ww. inicjatywę budowy chodnika  

w Zimnej Wodzie.  
 
 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

 

Inspektor 
/-/Paulina Pokus 

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   

Członek Zarządu  
               / - / Lech Brzozowski 

Członek Zarządu  
               / - / Zbigniew Wernik 

  
 


